
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde torsdag den 15. juni 2023 kl. 19.00 i 

Styrmandsstræde 16. 

Deltagere: Rasmus (RM), Louise (LV) og Bjarne (BB). Suppleanter: Jytte (JL). 

Festudvalget: Laila (LT). 

Dagsorden: 

1. Først velkommen til Louise som medlem af afdelingsbestyrelsen. 

Vi bød alle Louise velkommen i afd. bestyrelsen. 

2. Orientering siden sidst: Bygherreudvalget v/Rasmus og Bjarne. 

Orienterede lidt om forsinkelsen af helhedsplanen bl.a. på grund af radon 

undersøgelsen. 

Markvandringen v/Louise og Bjarne. 

Vi gik området igennem med Keld. Vi bemærkede, at opstribningerne ved 

parkeringen i Curdtslund skal ændres. Den nye rutchebane på legepladsen 

skal sættes op. Markeringssten for enden af Styrmandsstræde. 

3.  Nyhedsbrev 9 til alle lejere i Søndergården. 

Er nu udsendt pr. mail med forsinkelse. 

4. Afdelingsmødet den 5. sept. Gennemgang. 

BB tager en snak med Per Carlo som dirigent. LV og JL håndterer maden. BB 

sørger for drikkevarer. RM har check på deltagerlisten. Vi er klar. 

5. Evaluering af Repræsentantskabsmødet den 13. juni. 

BB blev genvalgt for 2 år. Ebbe fortalte lidt om de tre helhedsplaner. 

6. Festudvalg, Laila orienterer. 

LT har haft nok at se til med flytning, men vil gerne have nogle 

medhjælpere, som vil blive efterlyst på Afdelingsmødet. 

7. Årshjulet. 

Vi gennemgik årshjulet og besluttede, at afholde næste møde til august. 

8. Evt. 

Intet. 

9. Næste møde 

Onsdag den 16. august kl. 19.00 hos BB 

Referent 
Bjarne 
 


